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ma d’actes d’un Homenatge comarcal que es va 
fer a un company veli del seu partit.

El Dr. Puig i Sais diu que ha d’ésser un acte 
d’iniciativa del Sindicat, però ben popular i do- 
nant-li la màxima importància.

Intervenen els Drs. Andreu i Vivancos i, fi- 
nalment, s’acorda que es nomeni una Comissió 
formada per un Delegat forà, un de Barcelona, 
un représentant del Conseil i el Dr. Aguadé.

Seguidament s’acorda per unanimitat que els 
Drs. Canal i Miayoral siguin els companys désig
nais per aquella Comissió.

A  continuaciô el Dr. Josep M." Riera presen
ta una proposició, que és aprovada per unanimi
tat, després d’una observació feta pel Dr. Rosell- 
Jané, i per la qual s’acorda encomanar al Conseil 
la confecció d’un reglament d’Assemblees que re- 
guli d’una faisó estricta les discussions; i que el 
dit reglament sigui discutit i aprovat en el primer 
temps de l’Ordre del dia de la vinent Assemblea 
que es regirà ja pel mateix.”

I, essent les très hores i quinze minuts del dia 
29 de'juny de 1928, es suspèn l’Assemblea Or
dinària de Delegats per a continuar-la aquesta 
mateixa tarda, continuaciô de les Juntes Géné
rais de la Mutual Mèdica.

Essent les 17 hores i 30 minuts del dia 29 de 
juny de 1928, es reprèn l’Assemblea Ordinària de 
Delegats començada a les 18 hores i 15 minuts 
del dia 28 i suspesa a les 3 hores i 15 minuts de 
la matinada d’avui per a continuar-la ara.

Presideix el Dr. Presta i actua de Secretari el 
Dr. Vives.

Es comença amb la discussiô de l’extrem que 
fa referència al Casal del Metge.

La Presidèneia cedeix la paraula al Dr. Vila i 
Abadal per explicàr lés gestions fetes per la Co
missió.

El Dr. Vila i Abadal exposa els treballs fets 
els quais han estât orientats per a poder- resoldre 
definitivament en aquesta Assemblea la realitza- 
ció del projecte. Esmenta la proposició del Con
seil i resumint l’esperit de la Comissió, demana 
es resolgui l’adquisiciô d’un immoble que reuni- 
ria les condicions necessàries pel Casal del Metge.

Diu que, abans de tot, la Comissió ha resolt la 
redacciô de l’Estatut de l’entitat civil que hauria 
de realitzar el Casai i després s’ha cercat un edi
fici, el quai s’ha trobat i que s’adaptaria a les con
dicions que ha de reunir el Casai, i demana es

resolgui sobre Tadquisició d’aquest immoble per 
a poder contestar al propietari, que guarda la pa
raula a la Comissió.

A  continuaciô detalla els plans que s’han fet 
sobre aquell edifici per adaptar-lo al Casai.

Exposa Testât de l’opinió i de la subscripció 
amb el detall deis tràmits que ha seguii el Con
seil, tràmits els quais creu han dificultat la subs
cripció, si bé diu que si hi ha entusiasme no man
caran els diners i la- subscripció es cobrirà.

La Presidèneia explica les gestions del Conseil. 
Diu que com que el treball de la Comissió s’apar- 
tava dels acords de la darrera Assemblea, el Con
seil no pogué fer-se’l seu ni acceptar-lo, creient 
pertinent de presentar a l’Assemblea el treball 
fet, ensems que presentar la següent proposició:

“ Que s’autoritzi al Conseil del Sindicat de Met- 
ges de Catalunya perqué quan la subscripció que 
s’està portant a terme del Casal del Metge arribi 
a la xifra d’un milió de pessetes, es pugui fer 
efectiu en aquell moment un deu per cent del to
tal de la quantitat subscrita a compte del primer 
termini de pagament assenyalat en un quaranta 
per cent.

’’Que aquest anticip pugui servir al Conseil del 
Sindicat de Metges de Catalunya per assegurar 
Tadquisició d’un solar que en un moment deter
minai es pogués trobar i que réunis suficifents 
condicions.

’’Que pel cobrament del trenta per cent restant 
del primer termini de pagament de la subscripció 
ja acordat, i per fer efectiva Tadquisició del solar, 
així com per a constituir l’entitat civil que hagi 
de fér Tadquisició, sérà igualment una Assemblea 
extraordinària de Delegats per aquest objecte, la 
qual cosa ja fou acordada en l’Ordinària de 
1927.”

Es posa a discussió la proposició del Conseil.
El Dr. Andreu, Delegat de Tarragona, diu que 

Tesperit dels metges és que el Casal sigui un fet, 
per tant, proposa que s’acordi Tadquisició de l’im- 
moble que la Comissió proposa i que si manquen 
cabals que s’augmenti a prorrata la subscripció de 
cada subscriptor en una meitat de la que tinguin 
signada actualment, i en cas que aixó no fos prou 
per a cobrir la totalitat de la quantitat pressupos- 
tada, que el Sindicat hi afegeixi la resta.

El Dr. Riera demana, i així es fa, que es 11e- 
geixin els acords de l’Assemblea de 1927 i el re- 
sum de Testât actual de la subscripció.


